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Råd för funktionshinderfrågor 

vid fastighetsnämnden och 

miljö- och hälsoskyddsnämnden 

PROTOKOLL 9/2014 

  

 

 

   
 

 Tid Måndagen den 1 december 2014  

kl. 10:00 – 12:30 
   

 Plats Gamla Biblioteket, Tekniska Nämndhuset 
   

 Justerat  

  

 

Stefan Mattsson Britt-Marie Karlsson 

  

Närvarande  

 Ledamöter: 

 Stefan Mattsson (SRF), ordföranden  

Britt-Marie Karlsson (HSO-FEB), vice ordföranden 

Seppo Mälkki (HSO/RSMH)  

Eva Söderbärj (HSO/FUB)  

Britt-Inger Stjernström (HSO/R)  

 
Tjänstemän: 

 Rådets sekreterare Maria Stigle samt Håkan Andersson och 

Ida Gottberg från miljöförvaltningen och Robert Tjulin och 

Anders Carlsson från fastighetskontoret.  

 

 

 

 
 

 § 1 
Val av justerare  
 
Beslut 

Rådet utser Britt-Marie Karlsson att tillsammans med 

ordföranden Stefan Mattsson justera dagens protokoll.  

 

 

 § 2 
Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställs. 

 
 

 § 3 
Föregående protokoll 
Rådet godkänner protokoll nr 8/2014 från den 10 

november 201,4 och lägger det till handlingarna. 

 

 



 

 Råd för funktionshinderfrågor 2014-12-01 
 

 Sida 2 (6) 

 
  

 

 

 
 
 

 
www.stockholm.se  

 § 4 
Inkomna skrivelser och protokoll 
 

Följande skrivelser och protokoll anmäls: 

 

Anmälan av HSO Stockholms stads nomineringar till 

nämndernas funktionshinderråd avseende 

fastighetsnämndens och miljö- och hälsoskyddsnämndens 

gemensamma råd. 

 

 

 § 5 
Inkomna remisser 
 
Följande remisser anmäls: 

 

Remiss om Statskontorets redovisning – Vägledning till 

en bättre tillsyn, en utvärdering av tillsynsvägledningen 

på miljöområdet. 

 

Remiss om Giftfri miljö – strategi för Stockholms län. 

 

Remiss om Kemikalieinspektionens rapport 7/13 

Avgivning av bisfenol A (BPA) vid renovering av 

dricksvattenrör.  

 

 

 § 6 
Ärenden tagna på delegation 
 
Inga beslut fattade på delegation anmäls. 
 
 

 § 7 
Fastighetsnämndens verksamhetsplan 2015 
 
Rådet reflekterar över rådets och fastighetskontorets 

gemensamma genomgången av fastighetsnämndens 

verksamhetsplan 2015. Genomgången ägde rum den 21 

november 2014.  
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Beslut 

Rådet önskar återkoppling från fastighetskontoret på vilka 

av de aktiviteter för delaktighet som diskuterades som 

fastighetskontoret tog med i sitt förslag till 

verksamhetsplan för 2015, samt vilka aktiviteter som 

nämnden beslutade om.   

 

Rådet tackar för föredragningen och mötet på 

fastighetskontoret den 21 november 2014. 

 

 

 § 8 
Sammanträdestider 2015 för funktionshinder 
rådet vid fastighetsnämnden och miljö- och 
hälsoskyddsnämnden 
 
Beslut 

Rådet beslutar om sammanträdestider 2015 enligt 

följande: 

 

2 februari  kl. 13:00 – 15:00 

2 mars  kl. 13:00 – 15:00 

30 mars  kl. 13:00 – 15:00 

27 april  kl. 13:00 – 15:00 

25 maj  kl. 13:00 – 15:00 

15 juni  kl. 13:00 – 15:00 

7 september kl. 13:00 – 15:00 

5 oktober kl. 13:00 – 15:00 

2 november  kl. 13:00 – 15:00 

7 december  kl. 10:00 – 12:00 

 

 

 § 9 
Miljö- och hälsoskyddsnämndens  
verksamhetsplan 2015 
 

Håkan Andersson, avdelningschef på verksamhetsstöd, 

miljöförvaltningen, går igenom miljöförvaltningens nya 

uppdrag och budget och berättar om det pågående arbetet 

med verksamhetsplan 2015. 
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Beslut 

Rådet önskar återkoppling från miljöförvaltningen om 

vilka aktiviteter för delaktighet som förvaltningen tog 

med i sitt förslag till verksamhetsplan för 2015, samt vilka 

aktiviteter som nämnden beslutade om.   

Rådet önskar även få komma in tidigare i processen inför 

arbetet med verksamhetsplan 2016 avseende aktiviteter 

för delaktighet. 

 
Rådet tackar för föredragningen. 

 

 

 § 10 
Bullerklagomål på högtalarutrop från  
busshållplatser 

 

Ida Gottberg, miljö- och hälsoskyddsinspektör på 

miljöförvaltningen, med fokus på tillsyn av trafikens 

miljöpåverkan, informerar om bullerklagomål på 

högtalarutrop från bussar vid ankomst till busshållplatser. 

Ida berättar om hur utropssystemet fungerar idag och 

vilka som upplever sig störda av utropen. Ida frågar rådet 

om det är en rimlig hantering att föreslå 

Trafikförvaltningen att utropen kan tas bort vid hållplatser 

som bara trafikeras av en busslinje, under förutsättning att 

hållplatsen har en pratorknapp som kan informera om 

ankommande och avgående bussar. 

 
Beslut 

Rådet anser att det är en rimlig hantering att utropen kan 

tas bort vid hållplatser som bara trafikeras av en busslinje, 

under förutsättning att hållplatsen har en pratorknapp som 

kan informera om ankommande och avgående bussar. 

 

Beslutsparagrafen ska skickas till samverkansrådet på SL 

för kännedom.  

 

Rådet tackar för föredragningen. 
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 § 11 
Tillgänglighetsinventering av stadens publika  
byggander 
 
Robert Tjulin, enhetschef för teknikförvaltningsenheten, 

presenterar resultatet av tillgänglighetsinventeringen av 

stadens publika byggnader. Inventeringen är samlad i en 

databas som Robert demonstrerar för rådet. Resultatet 

skulle ligga till grund för en totalupphandling av 

utförande av enkelt åtgärdade hinder, men 

ansvarsfördelning mellan förvaltare och hyresgäster gör 

att det inte ännu gått att genomföra.  

 
Beslut 

Rådet tackar för föredragningen. 

 

 

 § 12 
Utrymningsfrågor, frångänglighet och  
brandsäkerhet. 
 
Anders Carlsson, ingenjör vid teknikenheten på 

fastighetskontoret, berättar om sitt nya uppdrag som 

brandskyddssamordnare vid fastighetskontoret.  

 
Beslut 

Rådet tackar för föredragningen och välkomnar Anders 

tillbaka för att berätta mer om frångänglighetsfrågor och 

brandsäkerhet.  

 

 

 § 12 
Bevakningslistan 
 
Bevakningslistan gås inte igenom vid detta sammanträde. 
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 § 13 
Övriga frågor 
 
1. Trappan vid entrén till restaurangen Stadshuskällaren i 

Stadshuset.  

 
Beslut 

Rådet anser att trappan (två steg), vid entrén till 

restaurangen stadshuskällaren i Stadshuset utgör en 

säkerhetsrisk och kräver att den ska kontrastmarkeras. 

Frågan ska föras upp på rådets bevakningslista. 

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

 

Maria Stigle 

 


